
RAADSVRAAG cf. art. 37 RvO    

Aan de voorzitter van de Raad van Roosendaal   

Betreft: Raadsvragen cf. art. 37 RvO   

 

Steller vragen: Jac Wezenbeek en Rianne Sieben  

Onderwerp: economie 

Kenmerk: 080-2024 

Datum: 14 mei 2024 

 
Geachte voorzitter, 
 
BNDeStem publiceerde laatst een paginagroot interview met de Provinciaal Gedeputeerde Martijn 

van Gruijthuijsen (VVD), belast met economische zaken. 

De gedeputeerde omschrijft daarin een proactief Provinciaal beleid waarmee goede contacten met 

innovatieve regio’s overal in de wereld worden onderhouden.  Hij waagt zich zelfs aan de uitspraak: 

‘Geen Brabant zonder buitenland’. 

Dat nergens in het artikel wordt uitgesplitst in hoeverre de verschillende deelgebieden van Noord-

Brabant profiteren van zijn activiteiten, brengt Vitaal Liberaal tot de volgende vragen: 

1. Kan het college aangeven in hoeverre Roosendaal profiteert van de economische acquisities van 

het provinciebestuur? 

2. Is dat in cijfers of concrete projecten uit te drukken? 

3. Is de impressie juist dat de oostelijke provinciedelen meer aandacht en steun van de provinciale 

en landelijke overheid krijgen? 

4. Wat doet het college om daar meer balans in te brengen? 

5. Wat doet ons college concreet om van toegevoegde waarde te zijn voor het plaatselijk 

bedrijfsleven? 

6. Wat heeft het college tot nu toe gedaan om plaatselijke bedrijven met verwante activiteiten 

nader tot elkaar te brengen zodat sterke clusters ontstaan? 

7. Onderzoekt het college zelf potentiële samenwerkingsverbanden waarmee de lokale economie 

nieuwe, onderscheidende groeikansen krijgt? 

8. Is het college het met Vitaal Liberaal eens dat het gemeentebestuur – naar voorbeeld van de 

gedeputeerde Van Gruijthuijsen – zowel lokaal, regionaal, provinciaal, nationaal als 

internationaal een meer actieve rol mag/moet spelen op het economisch toneel en zo ja hoe 

krijgt dat nu en in de toekomst gestalte? 

 

Namens Vitaal Liberaal, 

 

Jac Wezenbeek 

Rianne Sieben 

 

 


